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RUSKO/USA/UKRAJINA: A teraz sa rozhoduje o tom, že koľko to bude Západ stáť okrem samotnej
existencie Západu. Ide totiž o to, že Rusi útočia na samotný koncept usporiadania spoločnosti, ktorý
je v základe otrokársko-parazitický a tým pádom protiľudský a zločinný. Tento koncept má za
následok to, že živelne vyskladaná mravnosť a morálka západného človeka používa viaceré metre t.j.
majú krivý charakter a nevedia o tom. Na to, aby sa toto zosypalo, nestačí aby Putin rozosial vážne
nesváry nielen medzi samotnými elitami, ale aj medzi davom a elitami t.j. dav musí na vlastné oči
uvidieť kto a kde je ich skutočný nepriateľ. Toto je hlavný dôvod prečo sa tu vedie masívne
koordinovaná kampaň, v ktorej sa veci vedú do extrému, ale aj prečo Rusi bojujú tak, ako bojujú na
Ukrajine. Lenže začiatok tejto vojenskej operácie nevznikol na Ukrajine.

Kde začala táto vojenská operácia?

V Kazachstane minulého roku, keď tam Rusi urobili poriadok. Pretože anglo-americký močiar s
centrálou v Londýne začal natoľko vyvádzať, že ľudia sa doslova búrili a lynčovali aj pohlavárov (dá
sa o tom dohadovať do nemoty, že nakoľko to bolo spontánne, lebo zatiaľ nepoznáme detaily) lebo sa
o tejto operácii dozvedeli na základe bankových záznamov, keď zistili čo sa chystá na Ukrajine proti
nim. Predišli tomu, aby na Ukrajine vypustili biologické a zbrane z ukrajinských biologických
laboratórií (samotná Nulandová uznala ich existenciu pred americkým kongresom) určené na
likvidáciu Rusov a vďaka vojenskej rozviedke vedeli kedy a kde by sa mali tie útoky uskutočniť. Preto
ruská operácia má dva vojenské ciele: zaistenie a následnú likvidáciu biologických laboratórií a
likvidáciu západných žoldnierov a bojových jednotiek, ktoré sa hlásia k odkazu Banderu a SS Galícia.
Čo sa týka nevojenských cieľov: je to zhabanie zlata a striebra močiara (získali tie peniaze ktorými
ich kúpili vyslovene zločinom a práčka peňazí a úložiská boli na Ukrajine) a vrátiť Ukrajincom ich
vlastný štát. Lenže to druhé môže byť problém, lebo Ukrajina nie je samostatný štát (nemá ani
uznané hranice) a samotní Ukrajinci sa môžu chcieť vrátiť do Ruska po tom, čo okúsili v praxi tú
západnú demokraciu a slobodu (Zelenský je tak či onak mŕtvy muž, a preto otázkou je, kto ho
dostane do rúk ako prvý).

A čo západná propaganda?

Tá zatiaľ ešte zaberá, ale čoraz viac sa míňa účinkom napr. CNN+ (internetový prenos CNN)
skončila asi po mesiaci, lebo to nikto nesledoval. Ide totiž o to, že samotné masy už vidia na vlastné
oči ten čoraz priepastnejší rozdiel medzi tým, čo ukazujú korporátne médiá a samotnou realitou.
Ďalšia vec, ktorá dáva masám budíček je to, že nielen vidia na vlastné oči ako médiá klamú, ale aj
zisťujú na vlastnej koži dopady ich klamstiev a toto je len začiatok. Pretože vyjde najavo pár vecí o
týchto zločincoch, ktoré rozzúria masy napr. ten transgender škandál s Disney, po ktorom sa
masívne rušia predplatné je len začiatok s tým, že aj Netflix stráca preplatiteľov z podobných
dôvodov. A Elon Musk v tom zahrá nemalú rolu.
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Ako to?

Elon Musk má okrem iného aj sen dostať ľudstvo do vesmíru, ale na to nás nie je dosť. A Musk si
uvedomil, že by nás malo byť dvakrát toľko na to, aby sme sa mohli vážne zaoberať vesmírnym
prieskumom a teraz má ťažké srdce na močiar a ich predchodcov, lebo ich činnosť, ktorú robili so
súhlasom globálneho zákulisia (GP) má a mala za následok genocídu napr. v oboch Amerikách
vyhubili stovky miliónov Indiánov biologickými zbraňami na príkaz pápeža (darčeky pre indiánskych
náčelníkov ošetrené choroboplodnými zárodkami moru, cholery, kiahní atď), vojny a presadzovanie
zvrátených ideí, atď. To celé logicky znamená, že sa aj Musk zapojil do boja proti nim ,napr. to, čo sa
deje okolo spoločnosti Twitter má upozorniť masy na závažné veci. Ďalšia vec je, obchod s bielym
mäsom a obetovanie detí vo veľkom v satanistických rituáloch tiež spomalil rast ľudskej populácie
(koľko detí vlastne mizne bez stopy ročne?). Posledná vec je, že všetky tie reči „je nás priveľa a
spotrebovávame priveľa“ sú len reči, lebo Zem má dostatok zdrojov na uživenie oveľa väčšej
populácie na o dosť vyššej životnej úrovni ako teraz, ale distribučné systémy neboli vymyslené na to,
aby každý dostal svoj spravodlivý podiel, ale na to, aby pár parazitov nesmierne zbohatlo. Keď toto
dôjde dostatočnému počtu ľudí, tak sa začnú diať veci.

A čo my?

Čakajú nás podobné procesy, ale s inými prejavmi, lebo je naivné si myslieť, že to, čo sa deje na
Slovensku nie je výsledkom riadenia. Je len na nás, ako to zúžitkujeme a čo z toho vyťažíme.

PS: Niečo pre skeptikov:
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